



BNP PARIBAS

The bank
for a changing
world

BIOGRAPHY

Bayan bin Zarah Head of Compliance & MLRO

Bayan Bin Zarah joined BNP Paribas Investment Company KSA in December 2016 with 8 years of experience in Investment Banking. She started her career with Alawwal Invest (previously known as Saudi Hollandi Capital) in the Advisory and Wealth Management Department in 2009, and excelled in different roles in Advisory and Wealth Management, Business Development and Compliance positions during her tenure there.

Bayan was appointed as Acting Head of Compliance for BIC in January 2017. Bayan holds a Bachelor Degree in English Literature and Linguistics from King Saud University.

التحقت بيان بن زرعه بشركة بي إن بي باريبا السعودية للاستثمار في ديسمبر من عام 2016 كمسؤول المطابقة والالتزام والإبلاغ عن غسل لديها نحو 8 أعوام من الخبرة في الأعمال المصرفية والاستثمارية. بدأت مع شركة الأول للاستثمار (التي الأموال وتمويل الإرهاب لدى الشركة. كانت تعرف سابقاً بإسم السعودي الهولندي المالية) في قسم الإستشارات وإدارة الثروات في عام 2009 وقد تدرجت في عدة مناصب في إدارة الإستشارات وإدارة الثروات وإدارة تطوير الأعمال والمطابقة والالتزام لتصبح رئيس قسم المطابقة والالتزام المكلف في يناير 2017. تحمل بيان شهادة بكالوريوس في الأدب الإنجليزي واللغات من جامعة الملك سعود